
El Pla Ordinari dal dia 11 da Juny 

Preguem al Sr. Secretari que no faci circ 
Aquesta frase pronunciada per un 

Regidor cap el final del Ple ens dóna 
una mica el fil per sortir d'aquest la
berint que és sempre un ple. Un ple, 
que cal dir-ho, hi ha hagut de tot: Fra
ses obsequioses, jaculatòries, «piro-
pos», algun intent de xiulada, tallades, 
comentaris «soto voce» malabarismes 
verbals i d'altres polideses. 

En el moment d'entrar a la Sala, hi 
havia un ambient glacial —els aparells 
de refrigeració, al màxim. Segons veus 
oficioses, la fredor anava dedicada: «A 
veure si els de la premsa us moriu 
d'una vegada!» (sic). 

La Sala dels Plens de l'Ajuntament 
s'ha omplert fins a les grades, valgui 
l'eufemisme. Hi érem tots els de sem
pre: gent d'Associacions de Veïns, gent 
de Partits, rue vigilaven que els seus 
no fiquessin la pota, pobres!, ciutadans 
a peu pla, funcionaris municipals en 
nombre insòlit, i lògicament, els Regi
dors amb l'Alcalde al centre. 

Quant això de ficar la pota, voldríem 
aclarir-ho: moltes de les qüestions que 
arriben al Ple, no sabem per què, vénen 
poc garbellades i madurades, això crea 
malentesos i jocs verbals que moltes 
vegades desvirtua els temes en llur im
portància, però això sí, dóna tema per 
paraules, comentaris. Si féssim una 
mena de ranking de les qüestions te
nint en compte el temps esmerçat en 
cada una d'elles, la cosa donaria uns 
resultats sorprenents. Cal fer-ho. 

Senyors Regidors, no sigueu intem-
perants, verbalment s'enten! 

Els temes tractats 
Els Terrenys sobrants, per la canalit

zació del Riu Congost, són propietat 
municipal. Punt 2 de l'Ordre del dia. 
Duració 3 minuts. 

El Català, idioma oficial de l'Ajunta
ment de Granollers, junt amb el cas
tellà que ho és a l'Estat Espanyol. Cal 
que es promocioni obertament el cata
là en tots els sectors socials i que es 
demani l'abolició del Decret 1111 de 
10-5-79 per humilitat i discriminatori 
contra la Llengua Catalana Punt 3. Du
ració 14 minuts. 

El Consistori s'obliga a demanar a 
la Presidència del Govern el retorn de 
la Casa Sindical a la Ciutat. Punt 4. 
Duració 31 minuts. 

La Carretera Nacional 152 podria no 
passar per l'Avinguda Victòria, carrer 
J. A. Clavé, etc. Proposta retirada ner 
la Comissió d'Acció Ciutadana. Punt 5. 
Duració 2 minuts. 

La urbanització del carrer Maria Pa
lau costarà 11.000.000 ptes. Punt 6. Du
ració 3 minuts. 

La urbanització de la Travesia Bal-

bey ha estat aprovada. Punt 7 de l'or
dre del dia, dura 1 minut. 

S'acorda demanar subvencions a la 
Diputació per a obres i serveis, però 
no se sap quins seran. Punt 8, dura 6 
minuts. 

Nova ordenança reglamentària del 
servei d'auto turisme (taxis). Punt 9, 
5 minuts. 

El Patrimoni Municipal de Béns im
mobles té un valor de 964.000.000 Ptes. 
punt 10, dura 4 minuts. 

L'Inventari pot pujar pels voltants 
de 1.000.000.000 ptes. La proposta que
da pendent per un petit error de l'Ar
quitecte Municipal, s'hi havien afegit 
uns edificis esportius que no són pro
pietat municipal. Punt 11. Dura 13 mi
nuts. 

S'anava a declarar parcel·la no utilit
zable un terreny existent entre els car
rers Ramiro de Ledesma i Passeig de 
la Muntanya. Pot ser propietat Munici
pal i cal estudiar-ho de bell nou. Punt 
12, duració, 3 minuts. 

Divuit carrers (entre places, paratges 
i llocs) de la Ciutat canviaran de nom. 
El Consistori en ple contesta Plaça 
Gran i es dedica un carrer a una mon
ja valenciana, escriptora i renaixentis
ta. Sor Isabel de Villena. Punt 13, du
ració 30 minuts. 

Un malentès fa retirar una proposta 
per l'adquisició de plaques per la reto-
lació dels carrers de nova denomina
ció. No es tractava de comprar plaques 
sinó de convocar un concurs entre ar-

ti tes locals per dissenyar les dites pla
ques. Punt 14, La resta dels temes amb 
precs i preguntes inclosos dura 48 mi
nuts. 

Des d'ara ens podrem banyar a la 
Piscina descoberta a preus més econò
mics. Punt 15. 

La Secretaria de l'Ajuntament fa me
mòria de l'exercici 1978. 

Arriba l'hora de pregar i preguntar: 
— Es demanen cadires per a tothom 

(Sr. Palomino). 
— Que en el punt de Precs i Pregun

tes la gent del poble hi pugui intervenir 
(Sr. Argós). 

— Que es fixi un horari de visita per 
als Regidors (Sr. Rochina). 

— Que es facin certificats dels 
acords del Ple per a Grups de Regidors, 
Partits Associacions de Veïns (Sr. Ro
china i Sr. Comelles). 

— Qui ha promogut l'allargament 
d'horari dels funcionaris municipals en 
Josep Garrell i Convergència Democrà
tica de Catalunya? (Sr. Garrell). 

— La Prolongació d'horari és obra i 
gràcia de l'Alcalde (Sr. Ballús). 

— L'ASFAL (Asociación sindical de 
funcionarios de administración local de 
Granollers) fa arribar una nota al Sr. 
Batlle en la qual exposen la seva ono-
sició a un edicte de l'Alcaldia del passat 
dia 8 de juny dispossant un nou hora
ri de treball. 

El Ple acaba a les dotze menys cinc 
minuts del dia 11 

Els temes - vedette 
El lector que ens hagi seguit fins 

aquí haurà vist que pel temps esmer
çat hi han tres temes aue preocupen al 
Consistori: 

La reversió de la Casa Sindical a la 
Ciutat. 

La Recatalanització de la Ciutat. 
Els canvis de nom d'alguns carrc 
Les reivindicacions dels Funcionaris 
Que la Casa Sindical retorni a la 

Ciutat, no ho veiem contradictori amb 
el que sigui una Casa Comarcal de les 
Centrals Sindicals. El que s'hagi aixe
cat una polèmica sobre el tema creiem 
que pot ser degut a l'ús que es pretén 
fer dels locals, és un tema a debatre 
llargament. La casa és gran pot ser 
útil, però cal que en tot, posar-se 
d'acord. 

La recatalanització de la Ciutat co
mença per l'Ajuntament, la proposta 
és francament acceptable i per tant 
bona. Queda molt clar quins docu
ments es faran simultàniament en ca
talà, quins exclusivament en castellà. 
I quina és l'actitud de l'Ajuntament 

sobre el tema. Ja era hora! No ens ha 
sorprès excessivament l'advertiment 
d'il·legalitat de la Proposta per part del 
Sr. Secretari. Què faran amb l'acord el 
Govern Civil i la Generalitat? Solucions 
a les pròximes setmanes. Mal va però, 
quan l'assumpte ja ve marcat per un 
advertiment d'aquest tipus. El que sí 
ens ha sorprès, si no estem mal infor
mats, és que durant la carrera de Se
cretari d'Administració Local, del Sr. 
Muro, llarga de vint-i-tres anys i exito-
sa, aquesta hagi estat la primera vega
da rue fa un advertiment d'il·legalitat. 
El tema no s'ho mereix. Què faran els 
altres Secretaris quan es plantegi 
aquest tema. Un mal exemple, tanma
teix. 

Els canvis de nom d'alguns carrers 
ha resultat ser polèmic. A part l'allar-
gassament innecessari del debat la 
qüestió de la dualitat Plaça de la Por-
xada - Plaça Gran ha estat dirimida a 
favor de Plaça de la Porxada amb un 
argument la mar de pintoresc: Així ho 
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